



Certyfikat kalibracji fabrycznej dla czujników przepływu

Artykuł niedostępny w sprzedaży – wpis archiwalny

Werkskalibrierschein

Factory calibration certificate

Messumformer-Typ: 115000 transmitter type: 115000 Serien-Nr.: 11500000 serial no.: 11500000 Messbereich: 1...1000 l/h temperature range: 1...100 °C Ausgangssignal: 1...1000 l/h output: 1...1000 l/h Genauigkeit: 1...1000 l/h accuracy: 1...1000 l/h Kalibrierdatum: 11.05.2022 date of calibration: 11.05.2022	Auftragsnummer: 115000 job no.: 115000 Referenzgerät: 115000 reference unit: 115000 Prüfnormal, Temperatur: 115000 testing device, temperature: 115000 Serien-Nr.: 115000 serial no.: 115000 PTB-Zertifikat: 115000 PTB certificate: 115000 Umgebungstemperatur: 115000 ambient temperature: 115000
---	--

115000	115000	115000
115000	115000	115000
115000	115000	115000
115000	115000	115000

Die Kalibrierung erfolgt bei der angegebenen Umgebungstemperatur mit einem "Referenzstandard" nach dem Referenz-
 Parameter der Fertigungsanleitung in Abhängigkeit der durch den Hersteller angegebenen Temperatur-Toleranz auf Basis der PTB-95.
 The calibration was performed at the specified temperature with a "reference standard" with a reference parameter in accordance with the manufacturing instructions in dependence of the temperature tolerance specified by the manufacturer on the basis of the PTB-95.

Die Angaben zur Messumformertyp und Serien-Nr. entsprechen den Angaben des Herstellers und werden den
 Fertigungsunterlagen der Fertigungsanleitung in Abhängigkeit der durch den Hersteller angegebenen Temperatur-Toleranz auf Basis der PTB-95.
 The information on the transmitter type and serial number corresponds to the information of the manufacturer and is given in the manufacturing documents in accordance with the manufacturing instructions in dependence of the temperature tolerance specified by the manufacturer on the basis of the PTB-95.

Die gemessene Genauigkeit entspricht der Genauigkeit der Messumformertyp und der Serien-Nr. während der Kalibrierung. Die Messumformertyp und Serien-Nr. werden den Fertigungsunterlagen der Fertigungsanleitung in Abhängigkeit der durch den Hersteller angegebenen Temperatur-Toleranz auf Basis der PTB-95.
 The measured accuracy corresponds to the accuracy of the transmitter type and the serial number during the calibration. The transmitter type and serial number are given in the manufacturing documents in accordance with the manufacturing instructions in dependence of the temperature tolerance specified by the manufacturer on the basis of the PTB-95.

Die gemessene Genauigkeit entspricht der Genauigkeit der Messumformertyp und der Serien-Nr. während der Kalibrierung. Die Messumformertyp und Serien-Nr. werden den Fertigungsunterlagen der Fertigungsanleitung in Abhängigkeit der durch den Hersteller angegebenen Temperatur-Toleranz auf Basis der PTB-95.
 The measured accuracy corresponds to the accuracy of the transmitter type and the serial number during the calibration. The transmitter type and serial number are given in the manufacturing documents in accordance with the manufacturing instructions in dependence of the temperature tolerance specified by the manufacturer on the basis of the PTB-95.

Wichtige Hinweise: Dieser Zertifikat wurde automatisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.
 Important notes: This certificate was automatically generated and is valid without signature.

Der Prozess gültig Hersteller: ifm electronic Serien-Nr. 115000

The process is valid Manufacturer: ifm electronic Serial no. 115000

Uwagi

Uwagi

Certyfikat kalibracji musi być zawsze zamawiany łącznie z urządzeniem.

Urządzenie będzie dostarczone razem z certyfikatem kalibracji.

Zamówienie certyfikatu po dokonaniu zakupu urządzenia, jest możliwe dopiero po zwrocie nieużywanego urządzenia w oryginalnym opakowaniu.

W internetowej wersji arkusza danych przykładowy certyfikat jest przechowywany w zakładce "Materiały do pobrania".